
Pytanie:   
 

 
Dzień dobry, 
 
proszę o informację na temat zakładanego oświetlenia w Słonem na ulicy Księżycowej i Polarnej. 
Interesuje mnie ul. Pogodna, gdyż tam zamieszkuję, czy inwestycja obejmuje również tą ulicę? 
Jest tam wieczorem bardzo ciemno, mieszkam sama więc jestem zainteresowana aby 
oświetlenie również tam się pojawiło. 
 
                                                                                                       Pozdrawiam 
                                                                                                       Ewa Komel 
 

 
 
Odpowiedź: 

Szanowna Pani,  

w odpowiedzi na Pani pytanie uprzejmie informuję, że realizowana obecnie inwestycja w zakresie 
budowy oświetlenia ulicy Księżycowej w m. Słone, nie obejmuje ulicy Pogodnej. A to dlatego, że 
Gmina pozyskała środki finansowe na uzbrojenie terenu strefy ekonomicznej. Środki te podlegają 
rozliczeniu w takim zakresie, na jaki zostały pozyskane. 
Jednocześnie informuję Panią, że jest już przygotowana dokumentacja techniczna w zakresie 
budowy oświetlenia ulicy Pogodnej. Realizacja planowanej inwestycji uzależniona jest od 
zabezpieczenia środków finansowych przez Gminę Świdnica. 

 
 
 
                                                                                                                                 
                                                                                                                               Z poważaniem 

                                                                                                            Izabela Mazurkiewicz - Kąkol 
                                                                                                             Wójt Gminy Świdnica 


